
 

 

 
Referat af generalforsamlingen den 8. februar.2025 
 
Lokalitet: Østerbrohuset, Århusgade 103, 2100 Kbh Ø, Salen 

 
Tid: 10.00-12.00 
 

- Der er til bestyrelsen oplyst om 5 fuldmagter 
1. Tanja Hultengreen Vinnergaard ved Tine Holmgaard  
2. Mads Krogh Nielsen ved Nicolaj Løvenhøj 
3. Ole Vinnergaard ved Kristoffer Visti  
4. Nanna Keiding Petersen ved Jens Petersen-Bach  
5. Jennifer Bach ved Cathrine Øhlers 

 
 

1. Valg af Dirigent   
 

Cathrine Øhlers er valgt som dirigent.  
 

 

2. Formandens beretning om bestyrelsens arbejde.  
 
Formanden redegjorde i henhold til fremsendte ledelsesberetning.  
 
 

3. Kasseren fremlægger det reviderede regnskab samt 
fremlæggelse af budget for 2024. 

 
Kassereren redegjorde i henhold til fremsendte regnskab.  
 
Et medlem spurgte om hvorvidt KTK86 er berettigede til tipsmidler.  - Det er 
KTK86 alene indirekte i form af medlemsskabet af Triathlon Danmark som er 
medlem af DIF. 

 
Kassereren redegjorde i henhold til det fremsendte budget.  
 
Et medlem spurgte i relation til udgifterne på de kr. 60.000 til eliten og 
bestyrelsen redegjorde for denne post, hvorved eliteudvalget har bemyndigelse 
til at administrere disse i eliteholdets interesse, dog med den samlede bestyrelses 
godkendelse.   
 
Et medlem udtrykte, at man bør overveje en vedtægtsændring, hvorved man 
for fremtiden skal godkende budgettet på generalforsamlingen.  

 



 

 

 

4. Udvalg aflægger beretning  
 
 

- Eliteudvalg: 
 
Bestyrelsen redegjorde i henhold til udarbejdede præsentation indeholdende 
regnskab og budget, som bliver sendt ud til medlemmerne efter 
generalforsamlingen.   
 
Et medlem spurgte om hvordan en AG bliver medlem af eliteholdet.  
 
Eliteudvalget oplyste, at man altid kan spørge om, hvorvidt man kan blive 
medlem, men ellers er det en løbende vurdering af eliteudvalget, hvorvidt et 
medlem har talentet eller niveauet til at blive en del af elitetruppen. Såfremt en 
AG har tilstrækkelig højt niveau, er de velkomne til at træne med så længe det sker 
på elitens præmisser og der udvises tilstrækkeligt engagement.  
 
 

- Trænerpræsentation (struktur, årsplan, mm.) 
 

Cheftrænerne Jens og Mikkel redegjorde i henhold til udarbejdede præsentation, 
som deles efter generalforsamlingen og er til rådighed på hjemmesiden. 
 
 

- Stævneudvalg, Der ønskes flere individer i dette udvalg til at drive 
rekruttering af frivillige til Ironman Uge, d. 15-17 aug. 2025. Det blev 
kommunikeret, at man altid kan meddele sit engagement og hjælpe til. 

- Natalie Kaufmann meddelte sit kandidatur.   
- Mads Krogh Nielsen har meddelt sit kandidatur til Nicolaj 

Løvenhøj 
 

- Aktivitetsudvalget (festudvalget)  
- Mathilde Alster, Natalie Kaufmann, Mia Bojer Mechula og Joanna 

Moesgaard Nielsen meddelte sit kandidatur. 
 

- Medlems- og træning ambassadør  
- Kirstine Færch, Cathrine Øhlers og Sebastian Schatz meddelte sit 

kandidatur.  
 

- Kommunikation  
- Sonia Tomegros Regalado og Nanna Holmann meddelte sit 

kandidatur.  

 



 

 

- Eliteudvalget 

- Tine Holmgaard og Casper Stenderup fortsætter. Medlemmerne er 
velkomne til at oplyse til udvalget hvorvidt de kan bidrage, og 
udvalget kan derved drage nytte af deres bidrag i det omfang der 
er behov for det.  

 
 

 

5. Nedsættelse af nyt udvalg  
 

 

- Medlemsambassadører.  
Dette er et udvalg som bestyrelsen ønsker at oprette, med henblik på at få 
indsigt i hvordan medlemmer oplever træning, evt ønsker til træning, 
træningsforslag etc. Der skal vælges 2-4 medlemmer som ønsker at indgå i 
dette. 
 

- Se valg til udvalg 

 

6. Behandling af indkomne forslag: 
 

 

- Forslag jeg ønsker at stille på GF i KTK lørdag den 8/2 2025: 
Medlemskab i bero for gravide medlemmer:  

- Gravide medlemmer kan sætte deres medlemskab i bero i op til to 
år (fra de bliver gravide, og ikke synes, at de kan deltage i træningen). 
Dette giver dem mulighed for at genoptage deres medlemskab efter 
fødslen (når de føler sig klar) uden at miste deres plads i 
klubben. Hvis man sætter sit medlemskab i bero, kan man ikke 
deltage i fællestræninger - men gerne i sociale aktiviteter. Rent 
administrativt tænker jeg, at man spørger den gravide/barslende 
efter ét år, om de vil fortsætte eller om de tager ét år mere. Sætter 
man sit medlemskab i bero fx. den 1/4, så er det i bero til 31/3 året 
efter (eller to år).  

 
Det blev bestemt, at der skal implementeres en graviditetspolitik i klubben. 

 
   

7. Valg af bestyrelse 
 

Formand Nicolaj Løvenhøj  Blev valgt ind.  

Næstformand 
Kristoffer Visti 

Ikke på valg og fortsætter 
 

Kasserer 
Erik K. Aaslew-Jensen  

Ikke på valg og fortsætter  
 

 



 

 

Gustav Palm-Henriksen, Benjamin Torres, Emilie Timm og Tine Holmgaard 
meddelte sit kandidatur og blev valgt ind i bestyrelsen. 

 
 
Emil Holm Kristiansen og Ronnie Jelsbak blev valgt ind som suppleanter.  
 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 
 

Jan fortsætter som revisor.  
 
Cathrine Øhlers som revisorsuppleant.  
 

 

9. Eventuelt  
 

Det bør overvejes at give bestyrelsen gratis medlemskab som honorering for 
bestyrelsesarbejdet.  
Dette vil blive adresseret på det førstkommende bestyrelsesmøde. 
 
Ronnie Jelsbak bliver ansvarlig for salg af overskydende tøj.  


